
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Ordrup Præmie Grunde søndag den 14. januar 2024. 

 

Deltagere: Bjarne, Mads, Jens, Pia, Frank, Claus 

Afbud: Henrik 

Referent: Claus 

 

Punkt 1. Godkendelse af referat fra forrige møde. 

Godkendt. 

 

Punkt 2. Økonomi. 

Kassereren gjorde opmærksom på, at postloven er ændret, så der ikke længere er krav om centralt 
postkasseanlæg i gamle sommerhusudstykninger. 

Ellers intet nyt siden sidst. 

 

Punkt 3. Løbende sager. 

Strid om beplantning mellem beboere på Bakkevejen: Grundejerforeningen vil i denne sag betale 
omkostningen for et hegnssyn. Bestyrelsen afventer en reaktion fra grundejerne. 

Vejrunde: To steder har vores entreprenør repareret huller i vejen. Et tredje sted afventer færdiggørelse. 

En grundejer på Engtoften har klaget over høje træer på Kløverbakken 16. Da ejendommen ikke hører 
under GOPG, vil grundejerforeningen henvise beboeren til den relevante grundejerforening.  

En grundejer på Kåltoften har forespurgt om tilslutning til grundejerforeningens dræn. Bestyrelsen har 
svaret, at grundejeren godt kan blive tilsluttet, men for egen regning. 

Bestyrelsen overvejer at invitere en ekspert i vand- og afløbsforhold til at give en orientering i forbindelse 
med næste generalforsamling, hvis der er behov for det. 

 

Punkt 4. Dræn og afløb. 

Der er renset dræn. Der er ikke indkommet klager. 

 



Punkt 5. Vej, skilte og belægning. 

Bestyrelsen er blevet opmærksom på, at der jævnligt holder parkerede biler på Toftevej nær vejens 
udmunding i Disbjergvej. Det er ikke hensigtsmæssigt, og bestyrelsen vil derfor rette henvendelse til 
grundejeren. 

 

Punkt 6. Beplantning. 

Intet nyt. 

 

Punkt 7. Byggeri og tilladelse. 

Intet nyt. 

 

Punkt 8. Eventuelt. 

Hjertestarter: Alle aftaler er indgået, så nu er der strøm på vej til den planlagte hjertestarter.  

 

Næste møde er søndag den 7. april 2024. 


